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Til stede fra andre:    Henrik Sand Dagfinrud fra Bodø-2024 på sak FS-62/20-22 
  



 
 
 

	
	 	
  
 
 Norges Gymnastikk- og Turnforbund 

 

 

 
 

 
 
Saksliste  
 

Åpning  
Godkjenning av innkalling og saksliste  

 
 

Orienteringssaker  
O-sak 41/20-22  Regnskap pr 31.05.21 
O-sak 42/20-22  Status prosess landslagssjef turn menn 
O-sak 43/20-22  Status arbeid med internasjonale kandidater 
O-sak 44/20-22  Status sponsorarbeid  
O-sak 45/20-22  Status kommunikasjon og samhandling 
O-sak 46/20-22  Verdiarbeid 
O-sak 47/20-22  Oppfølgingsplaner spørreundersøkelse landslagsaktivitet 
O-sak 48/20-22  Oppstart ny generalsekretær 
O-sak 49/20-22  Orientering fra avdelingslederne 
O-sak 50/20-22  Orientering om status Oslo Turn og landslagsarbeidet. 
O-sak 51/20-22  Oppfølging og evaluering EM Rytmisk Gymnastikk 
  
 
              
   

Styresaker  
FS-62/20-22  Eurogym-2024 
FS-63/20-22  Gjennomføring av strategisk seminar 2021  
FS-64/20-22  Oppnevning av medlemmer Arbeidsgruppe gymnastikkhjul 
FS-65/20-22  Mandat toppidrettsgruppe 
FS-66/20-22  Konstituering Avdelingsleder konkurranse 
 
  



 
 
 

	
	 	
  
 
 Norges Gymnastikk- og Turnforbund 

 

Saksliste  
 

Åpning  
Godkjenning av innkalling og saksliste  

Det ble meldt inn to saker under eventuelt. De ble gitt følgende saksnummer og tittel: 
O-sak 50/20-22 Orientering om status Oslo Turn og landslagsarbeidet. 
O-sak 51/20-22 Oppfølging og evaluering EM Rytmisk Gymnastikk 
 

Orienteringssaker  
O-sak 41/20-22  Regnskap pr 31.05.21 
Konstituert generalsekretær orienterte om arbeidet med regnskapet i perioden siden forrige styremøte. 
Forbundsstyret tar redegjørelsen til orientering, og det er positivt at man har et budsjett i balanse, men det er 
bekymringsfullt at forbundets totale aktivitetsnivå i normal drift synes å være høyere enn hva økonomien 
tilsier med den nedgangen i medlemstall som vi opplevde ved siste telling.   
 
Det er nødvendig å se på aktivitetsnivået både i betydningen satsning i alle konkurransegrenene, og nivået 
innad i grenene, samt den økonomiske modellen omkring alle våre tiltak og aktiviteter for å kunne ha en 
bærekraftig struktur. Det vil være naturlig at dette løftes opp som tema under årets strategiske seminar.  
 
Forbundsstyret ser at det kan være behov for å utarbeide ulike alternativer på strategisk plan, basert på ulike 
scenario knyttet til aktivitetene våre. 
 
Vedtak:  Tas til orientering. 
 
O-sak 42/20-22  Status prosess landslagssjef turn menn 
Konstituert generalsekretær orienterte om prosessen som har vært gjennomført og de vurderinger som har 
blitt gjort. Det ble også gitt en oppdatert status omkring forventet oppstartstidspunkt og avklaringer som er 
foretatt sammen med den kommende landslagssjefen. 
 
Vedtak:  Tas til orientering. 
 
O-sak 43/20-22  Status arbeid med internasjonale kandidater 
Visepresident og konstituert generalsekretær redegjorde for det arbeidet som har vært gjort omkring 
forberedelse og promotering av våre to kandidater. Det er gjennomført tre workshops i regi av NIF 
internasjonal avdeling v/ Julie Ravlo. Dette har allerede bidratt til en mye klarere strategi og et bedre 
grunnlag for resten av kampanjen både internt og eksternt overfor kontaktpersoner og sentrale personer 
med beslutningsmyndighet. 
 
Visepresident Birgit Iversen, Tom Thingvold og Marie Moltubakk reiser til Zürich 4.7-5.7 for å delta på møtet i 
European Gymnastics, og uken etter arrangeres møte blant de nordiske landene for å diskutere høstens 
valg. 
 
Vedtak:  Tas til orientering. 
 
O-sak 44/20-22  Status sponsorarbeid 
Konstituert generalsekretær orienterte om det som har blitt gjort i perioden sammen med våre eksisterende 
partnere, og hvilke prosesser som er pågående overfor tidligere og mulige nye partnere. 
 
Vedtak:  Tas til orientering. 
  
O-sak 45/20-22  Status kommunikasjon og samhandling 
Konstituert generalsekretær redegjorde for arbeidsformen som har blitt benyttet i den pågående 
oppfølgingen, samt den forventede framdriften for det videre arbeidet.  
  
Vedtak:  Tas til orientering. 
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O-sak 46/20-22  Verdiarbeid 
 
Vedtak:  Utsatt til neste møte. 
 
O-sak 47/20-22  Oppfølgingsplaner spørreundersøkelse landslagsaktivitet 
Konstituert avdelingsleder for konkurranse orienterte om framdriften slik den ligger i saksdokumentet. 
Oppfølgingsplaner med hver landslagssjef. Ønsker å få til en mer effektiv gjennomføring i neste runde. 
 
Vedtak:  Tas til orientering. 
 
O-sak 48/20-22  Oppstart ny generalsekretær 
Konstituert generalsekretær orienterte om det forberedelsesarbeid som allerede er igangsatt for å få til en 
god og rask oppstart.  
 
Vedtak:  Tas til orientering. 
 
O-sak 49/20-22  Orientering fra avdelingslederne 
Konkurranseavdelingen: 
Gymnastikkhjul:  
Arbeidsgruppen arbeider med avklaring omkring deltagelse i Austria Open, samt avklaringer omkring 
engasjement av timebasert landslagstrener fram til VM 2022. 
Troppsgymnastikk:  
Det er gjennomført en digital konkurranse, nasjonal klasse junior hvor hele 270 kjøringer er sendt inn.  
Komite og landslagstrener har satt sammen kjøringene til en film. Ressurskrevende opplegg, men veldig 
godt mottatt.  
Landslagssjefen er nå tilbake fra permisjon. Landslagstrenerkabalen for høst 2021 og 2022 er i orden. Det er 
også utlyst en mulighet til at folk kan melde ønske om å bidra i landslagstrenerarbeidet. 
Foreløpig er det bare innvilget midler til 1 regional samling. 
Rytmisk Gymnastikk 
Det er gjennomført EM i Varna, 3 individuelle utøvere,+ juniortropp, troppen ble nummer 20 av 20, individuelt 
senior ble beste norske 48 av 60. 
Det ble gjennomført nasjonal konk i Bergen med deltagelse fra 15 klubber, totalt 117 utøvere. 
Arrangøren av neste års Nordisk mesterskap har foreslått dette utsatt til mai -22. Dette er ikke i tråd med 
rulleringsplanen slik at det vil kreve at alle i Norden er enige. 
Landslagsledelsen har gjennomført landslagssamling i Skjeberg med 19 utøvere, og det er ny samling i 
august. Det planlegges også et Webinar med tittelen «Veien mot toppen i fellesskap». Stian Skjerahaug vil 
snakke om sine erfaringer. Dato ikke avklart enda, og i tillegg planlegges enda to webinarer til høsten. 
Turn kvinner: 
Det har blitt gjennomført en konkurranse digitalt med tilsammen 140 innsendte filmer. Bente Stensrud og Pia 
Dangel avslutter sin jobb 30. juni. Stillingen som konsulent har vært lyst ut som 100% stilling, og Camilla 
Monsen Bergan har blitt ansatt og starter 13. sept. Avdelingsleder og konsulent turn menn bidrar med 
nødvendig administrativ støtte fram til ny konsulent er på plass. 
Utøvere deltok på sin første internasjonale konkurranse sist helg i Ghent med gode prestasjoner. Det var 
høyt nivå i konkurransen, og det var gledelig å se Julie Erichsen delta med feilfri gjennomføring i skranke, og 
med bedre resultater enn ved kvalifiseringen i Stuttgart i 2019. Neste avklaring før OL-deltagelse er nå 
diskusjoner med Olympiatoppen angående uttak. 
 
Turn menn:  
Landslaget deltok med 3. utøvere i Osijek, hvor OL-kvalifiserte Sofus Heggemsnes kjørte to apparater. Det 
har også blitt gjennomført en siste kontrollkjøring i Haslehallen sammen med Olympiatoppen før siste 
uttaksrunde til OL. 
Teknisk komite som har landslagssjefansvaret har tatt ut landslag senior og junior, og det gjennomføres 
samling nå før sommeren. 
 
Kompetanseavdelingen: 
Siktemålet er at det store arbeidet som er nedlagt i avdelingen vil bidra til at aktiviteten i klubben kommer 
raskt tilbake. Det ble publisert over 90 kurs pr. 1. juni, en tydelig effekt av omorganiseringen, en 
suksesshistorie. I mai/juni ble det gjennomført tre langhelger med kurs. 78 personer av de som ikke fikk gjort 
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helg 2 av trener 1 i 2020, fikk nå gjennomført dette. 27 gjennomgikk trener 2 basiskurs, 8 kvelder a 3 timer. 
75 personer er nå igjennom basiskurs trener 2. 
Avdelingen har også gjennomført trenerutviklingsforum med 30 deltagere, noe som bidrar til at det bygges et 
tettere nettverk hele tiden. Det er gjennomført deltagelse på NIF grunnkurs for trenerutviklere. 
 
Det er dessverre fortsatt ikke dekning av behovet innen trampettsikringskurs, så her må det nå læres opp 
flere trenereutviklere, noe som vil bli prioritert til høsten. 
 
Avdelingen gjennomførte en periode med tidsregistrering knyttet til hva man bruker tiden på. Den viste at 
43% gikk til kursadministrasjonen. 14% på utvikling, 15% til generelt utdanningsarbeid (kommunikasjon med 
deltagere), 15% til felles arbeid som kommunikasjon pr e-post og mailpoet og 5% går til lederdelen av 
avdelingen. 
 
Det arbeides nå med fordypningskursene trener 2. Bredde, RG og TR synes å være godt i rute, mens det er 
usikkert hvor langt man er kommet innen TK og TM.  
 
Trener 3 arbeidet er igangsatt, Kompetanseavdeling er eier av prosjektet, og Marie Moltubakk leder arbeidet. 
Det skal settes ned en styringsgruppe som man nå er i ferd med å sette sammen. Trenerattesten er gjort 
obligatorisk, noe som tilsier at det må settes i gang arbeidet med å få det utført. Trenerattesten handler om 
alle nivåer. Det kan nå hentes inn politiattester på forbunds og kretsnivå, her vil det komme nye rutiner. 
 
Avdelingen ser også at de må også evaluere og videreutvikle medtrener- og trenerutviklerkurset.  
 
Organisasjon og serviceavdelingen 
Det er gjennomført separatmøter med hver krets. Nesten halvparten av kretsene har ny leder og nestleder. 
Ut ifra disse møtene har det kommet ønsker om flere ulike møter, blant annet også behov for opplæring for 
kretsledere er meldt inn som ønskelig. Dette kan være aktuelt for 2022. Det er gjennomført en del Kretsting, 
mens noen gjenstår. 
 
Avdelingen har også initiert møter på tvers mellom avdelingene, de har hatt møte med Kompetanse og nytt 
møte med Konkurranseavdelingen planlegges i august. 
Anleggs og lederkonferanse gjennomføres fysisk i oktober. Det har kommet opp to nye anlegg nå i det siste. 
Anleggskonsulenten har avtalt møte i september med Spieth / Unisport, og vil der også bringe inn diskusjon 
omkring Eurogym-2024. 
Innenfor klubbutvikling kjøres det nå piloter i klubber som er i anleggsprosess. 
 
Breddeavdelingen: 
Det er stor aktivitet i avdelingen siden man nå er i gang med de store stevnene i 2022, Eurogym, Golden 
Age og Landsturnstevnet. Breddeavdelingen ser også fram til den samarbeidsøkten som skal være med 
organisasjon og service.  
Avdelingen henter nå inn ressurspersoner til å få oppdatert Saltokonseptet, men mangler fortsatt noen 
tilbakemeldinger. I tillegg revideres retningslinjene for parakonkurranser, samt oppdatering av retningslinjene 
når det gjelder deltagelser internasjonalt. 
Parkour skal inn på anleggs- og lederkonferansen, samt at det blir et pilotkurs i parkour, 16.-17. okt med NIF. 
Sotra skal arrangere nasjonal parakonkurranse, 27.11. og det er gjennomført parakurs i Møre og Romsdal. 
Dette ble gjort på en ukes varsel med 22 deltagere deltakere, del 2 kjøres etter sommeren. 
Videobanken er oppdatert, nesten 100 deltagere. 
Avdelingen er kontaktet av trenerne i Fredrikstad Turn angående utviklingen av en akrobatikkbok. 
Breddekomiteen er positiv, og det skal være møte kommende onsdag på Ullevål. 
 
Vedtak:  Tas til orientering. 
 
  
O-sak 50/20-22  Orientering om status Oslo Turn og landslagsarbeidet. 
Presidenten orienterte om det arbeidet som har pågått knyttet til møter på administrativt og politisk nivå, 
samt mellom komite, administrasjon og utøvere. Det kommuniseres ulike versjoner omkring de faktiske 
forhold fra de ulike interessentene, noe som gjør det svært krevende å komme fram til gode løsninger.  
 
Vedtak:  Tas til orientering. 
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O-sak 51/20-22  Oppfølging og evaluering EM Rytmisk Gymnastikk 
Avdelingsleder konkurranse og konstituert generalsekretær orienterte i korte trekk om negative forhold som 
har oppstått i forbindelse med forberedelsene og gjennomføringen av Europamesterskapet i Rytmisk 
Gymnastikk. Orienteringen ble gitt som en foreløpig status. Administrasjonen følger opp de varslede 
forholdene videre. 
 
Vedtak:  Tas til orientering. Saken følges opp i neste forbundsstyremøte.    
          
 
 

Styresaker  
FS-62/20-22  Eurogym-2024 
Henrik Sand Dagfinrud fra Bodø-2024 orienterte om arbeidsform i prosjektet, og hvordan de jobber med sine 
partnere omkring løsning for avtaler og økonomi. Han orienterte om hvordan Bodø-2024 opplever arbeidet 
som er gjort i prosjektgruppen, og hvordan samarbeidet er forankret på lokalt nivå i Bodø med de forsikringer 
som kommunen og prosjektet kan gi på nåværende tidspunkt. Søknaden som fremmes er et godt stykke 
arbeid, og det er hans klare oppfatning av kommunen helt klart står bak det støttebrev som ligger i 
søknaden, slik også de andre partene står bak sine. 
 
Forbundsstyret bemerket at forarbeidet og de dokumenter som forelå synliggjorde de nødvendige 
avklaringer som var forutsatt måtte være på plass, og styret støtter den konklusjonen som ligger i 
innstillingen. Det er også positivt å merke at det er entusiasme omkring prosjektet fra flere steder i 
administrasjonen, og at det er gjort et godt forankringsarbeid i de offentlige organer. De muligheter som 
synes å kunne ligge i arbeidet med sponsorer for forbundet knyttet til prosjektet anses også å være en 
positiv og viktig effekt. 
 
Vedtak:  Norges Gymnastikk- og Turnforbund søker om arrangøransvar for 4th European gym for Life  

Challenge og 14th Eurogym.  
 
 
FS-63/20-22  Gjennomføring av strategisk seminar 2021 
Det var i forkant av styremøtet sendt ut en forespørsel til kretsene hvorvidt og i hvilken grad de så det som 
en mulighet å dekke hovedtyngden av kostnadene ved en full gjennomføring av årets strategiseminar. 
Tilbakemeldingene var delte slik at forbundsstyret ser det ikke som aktuelt å gjennomføre en normal versjon 
med full deltagelse. Det videre arbeidet rettes dermed inn mot å gjennomføre en nedskalert versjon hvor 
man i utgangspunktet har forbundsstyret, kretsledere og ledergruppen til stede. 
 
Forbundsstyret legger til grunn at det er Strategiplanen som vil være hovedfokus i seminaret. Det er dog klart 
at det fortsatt må gjøres en stor planleggingsjobb før vi kan konkludere på endelig form og agenda for 
seminaret.  
 
Status pr. dato er at man ser behov for å diskutere formen og innretningen på planen, ambisjonsnivået i 
planen både innenfor konkurransegrenene og øvrige aktiviteter, forbundets og organisasjonens totale 
økonomiske bæreevne knyttet til planen og hvorvidt selve planen bør skrives mer som et strategisk 
dokument og mindre som en handlingsplan. En gjennomgang av planen hvor man tydeliggjør bedre 
prioriteringene og sørger for at den forholder seg mer overordnet idrettspolitisk, vil gjøre det lettere å benytte 
den som den rettesnor den skal være for organisasjonens samlede arbeid. 
 
Tekniske komiteer, ansatte og kretser må bringes inn i evalueringen av status pr. i dag som grunnlag for den 
nye strategiske planen. Det anses også som et alternativ at mye av det som står i dagens plan blir beholdt 
som den handlingsplan den framstår som, men at man lager en mer politisk rettet overbygning som blir den 
nye strategiplanen.  
 
I diskusjonene med kretslederne 18. mai meldte følgende Iuliana Pedersen, Linn Kristin Rindsem og Stian 
Syvertsen seg til å delta i planlegging av arbeidet fram mot seminaret. I tillegg ønsket nå Solveig Johansen 
Nygaard og May Brit Osaland å delta i arbeidet. 
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Vedtak: Strategiseminaret 2021 gjennomføres som nedskalert versjon på Quality Airport Hotell 
Gardermoen 09.10 – 10.10. Forbundsstyret tar endelig stilling til hvem som skal delta i 
styremøtet i september, men som utgangspunkt planlegges det med forbundsstyret, 
kretslederne og ledergruppa. 

 
 Det nedsettes en arbeidsgruppe bestående av Iuliana Pedersen, Linn Kristin Rindsem og 

Stian Syvertsen. I tillegg ønsket nå Solveig Johansen Nygaard og May Brit Osaland til å 
bidra i planleggingsarbeidet fram mot seminaret. Arbeidsgruppa ledes av konstituert 
generalsekretær, og ledergruppa bidrar i arbeidet etter behov.  

 
Konstituert generalsekretær innkaller til første møte i gruppen i slutten av august. Dette 
møtet blir på Teams.   

 
 
FS-64/20-22  Oppnevning av medlemmer Arbeidsgruppe gymnastikkhjul 
Styret oppnevnte i sitt møte 31.10.-01.11. i fjor følgende i arbeidsgruppe gymnastikkhjul for perioden 1. 
september til 31. august 2022. 
 

• Erik Norman-Larsen (leder), Spydeberg Turnforening. 
• Marie Kubberød, IL Norrøna. 
• Silje Bjørgeengen, Gran IL. 
• Svein Rudshagen, Rygge IL. 

 
Heidi Kaugerud Voilås fra Rygge IL ble i prosessen i forkant av oppnevnelsen meldt inn som kandidat, men 
hun kom ikke med i oppnevnelsen. 
 
Det anses som mest gunstig og ryddig å ha personer oppnevnt når de har en rolle / gjør en jobb som inngår i 
arbeidsgruppen/komiteens mandat. Det er derfor også behov for å oppnevne Helene Mortensen fra Rygge 
IL, som primært skal jobbe med å tilrettelegge dommere til nasjonale konkurranser som medlem. 
 
Vedtak:  Heidi Kaugerud Voilås fra Rygge IL og Helene Mortensen fra Rygge IL oppnevnes  

som medlemmer i arbeidsgruppe gymnastikkhjul for inneværende periode. 
 
 
FS-65/20-22  Mandat toppidrettsgruppe 
Avdelingsleder konkurranse orienterte om den prosessen som har blitt gjort fram mot styremøtet, og 
bakgrunnen for den innstillingen som nå forelå. Avdelingslederen anbefalte at mandatet ble som innstilt.  
 
Forbundsstyret hadde ingen innvendinger eller utdypende spørsmål til innstillingen.  
 
 
Vedtak:  Toppidrettsgruppens mandat: 

- Bidra til høy kvalitet på toppidrettsarbeidet gjennom behandling av relevante temaer. 
- Bidra til å videreutvikle toppidrettsarbeidet i tråd med vedtak fra styrende organer. 
- Bidra til effektiv ressursutnyttelse innenfor de økonomiske rammene bl.a. ved tiltak 

som gir synergieffekt. 
- Bidra til forbedret dialog, samarbeid og informasjonsflyt med involverte parter i 

toppidrettsarbeidet. 
- Det avholdes ett møte hvert halvår. 
- Utgifter i forbindelse med gruppens arbeid ivaretas av NGTF. 
- Arbeidet ledes av avdelingsleder konkurranse / sportssjef. 

 
Toppidrettsgruppen består av følgende roller: 

- To personer fra styret, fortrinnsvis president og visepresident. 
- Ledere av tekniske komiteer. 
- Landslagssjefer. 
- Konsulenter konkurransegrener. 
- Avdelingsleder konkurranse / sportssjef. 
- Gruppen kan utvides med ytterligere roller ved behov. 
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FS-66/20-22  Konstituering Avdelingsleder konkurranse 
Avdelingsleder konkurranse er konstituert i stilling fram til 01.09.21. I og med at denne datoen sammenfaller 
med oppstartsdato for ny generalsekretær, anses det ønskelig at konstitueringen forlenges til 28.02.22.  
 
Vedtak:  Konstitueringen av Hermod Buttedahl i stillingen som Avdelingsleder konkurranse forlenges  

til 28.02.22. 
 
  
Oslo 05.07.21 
 
 
Øistein Leren (sign.) 
Konstituert generalsekretær 


